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Skrivelse angående framtiden för Farsta Närakut 
 
Farstas närakut invigdes den 1 juni 2005 och har sedan dess varit en av invånarna mycket 
uppskattad verksamhet. Tack vare närakuten har många boende i Farsta och kringliggande 
stadsdelar sluppit att åka kvällar och helger till sjukhusakuterna på SÖS och Karolinska-
Huddinge. 
 
Från januari 2007 - augusti har 18 947 patienter fått vård på närakuten. 5 749 av dessa kom 
från Farstaområdet. Stockholms läns landsting har ålagt alla vårdcentraler att från 1 januari 08 
ha kvälls- och helgöppet men det blir inte så då de befintliga vårdcentralerna i Farsta inte ens 
har börjat planera för detta. 
 
Redan idag finns det några vårdcentraler som har kvällsmottagning men trots detta har det 
visat sig att en majoritet av patienterna besöker närakuten eftersom dessa mottagningar inte 
har den kapacitet som närakuten har. 
 
Vårdfrågor är Landstingets ansvar men vi anser att Stadsdelsnämnden har till uppgift att främ-
ja hälsan bland invånarna inom Farsta-området och förhindra utarmning och försämringar av 
vårdverksamheten. 
 
Därför föreslår vi att: 
 

Stadsdelsförvaltningen tar kontakt med Sjukvårdsstyrelsen Stockholm samt med 
ledningen i landstinget i syfte att säkerställa en fortsatt drift av den uppskattad 
vårdverksamhet som Farsta Närakut utgör. 
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